
 

  

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2025. április 29. (18:03-19:48) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

6. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

7. Wawra Máté   Kommunikációs Bizottság elnöke 

8. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

9. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

10. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

11. Gál Enikő    Vendég 

12. Schneider Zita Marianna  Vendég 

13. Molnár Zille Lilla   Ellenőrző Bizottsági tag 

14. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 
 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások, beszámolók 

2. Küldöttgyűlés időpontja 

3. Egyebek 

 
Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 
 

Wawra Máté azzal kezdi meg a beszámolók sorát hogy április 17. és 22. között az 
Elnökségi bemutatkozó posztokat tették közé, és április 26-án egyeztetett a veterán 
animátorok szüleivel arról, hogy az Animátori Avatásra mire készüljenek. Április 28-án 
felrakták a honlapra a jegyzőkönyveket, és a bizottsági tagok ellenőrzik az összes fent lévő 
dokumentumot, ugyanis szerdáig letisztítják a weblapot, továbbá  május 6-án lesz a 
rekrutációs videónak a forgatása. Lillik Dóra megosztja, hogy az Egyetemen jelenleg minden 
hivatalos dokumentációt ellenőrizni kell ahhoz, hogy az intézmény megfeleljen az uniós 
kereteknek, így a Hallgatói Önkormányzat esetén is fontos, hogy minden jegyzőkönyv, 
tartalom folyamatosan frissítve legyen. 

Szántó Lili elmondja, hogy részt vett egy EHÖK Gólyatábor megbeszélésen,  tegnap 
részt vett egy EHÖK érzékenyítő továbbképzésen, emellett a Gólyatábor szponzorációkkal 
foglalatoskodott. Megérkeztek a képkeretek, illetve a beszerzésből is jöttek a megrendelt 
termékek. 

Könczöl Luca arról számol be, hogy április 15-én sikeresen lezajlott a Hallgatói 
Önkormányzat csapatépítő karaoke eseménye, a márciusi Küldöttgyűlésről közzétettek egy 
beszámoló posztot a kommunikációs felületekre, és a mai nap a választásról ment ki egy 
poszt, továbbá a Sziget Kulturális Menedzsment Irodával a szerződés megkötése egyeztetés 
alatt áll a nyakpántok kapcsán.  
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Szigeti Dominika azt osztja meg, hogy összepakoltak a Hallgatói Önkormányzat 

Irodájában, illetve megkeresték őt egy májusi könyvcsere esemény kapcsán. Azt kérdezi, 
hogy ha továbbítják a Kommunikációs Bizottságnak az anyagot, azt esetleg meg tudnák-e 
majd osztani, illetve a Facebook esemény privát vagy nyilvános legyen-e. Wawra Máté 
biztosítja arról, hogy megosztják majd a tartalmakat. Lillik Dóra azt mondja,hogy nyugodtan 
legyen nyilvános az esemény, illetve a nagyobb elérés érdekében a Hallgatói Önkormányzat 
oldalát is beállíthatják szervezőnek. Szigeti Dominika elmondja, hogy a Kazinczy utcai épület 
tetőkertjére szerveznek filmestet, és majd a hangfalat szeretnék ehhez elkérni. Könczöl Luca 
azt kérdezi ki szervezi az eseményt. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy a hallgatók, és ha minden 
igaz már egyeztettek a Besenyei Bence Titusszal. Könczöl Luca azt kérdezi mikor kezdődik 
az esemény, amire Szigeti Dominika azt válaszolja, hogy elvileg 19:30-kor. 

Tóth Huba Benedek beszámol arról, hogy április 15-én a Rendezvényszervező 
Bizottság részt vett a Mentor Kör egyik képzésén, április 28-án részt vett az EHÖK 
érzékenyítő képzésén, és a mai nap egyeztetett a Könyvtár Klubbal a május 14-én 
megrendezésre kerülő Karibuli miatt. 

Nagy Anna elmondja, hogy április 14-én beállította a kérvényeket a Neptun kliens 
felületén, április 21-én továbbította az utalási listát, április 23-án lezajlott egy KÖB 
levélszavazás, majd április 24-én elkezdődtek az előfinanszírozásos kari pályázatok. Április 
25-én részt vett a Kutatásetikai Bizottság ülésén, április 28-án a rendszeres szociális 
támogatások fellebbezéseinek új eljárásainak az időszaka elkezdődött, és a mai nap 
kiértesítette a rendkívüliket. 

Csordás Dorottya arról számol be, hogy április 23-án részt vett egy EHKB ülésen, 
április 24-én sikeresen lezajlott a Cultural Connection Day, és a rendezvény jól sikerült. 
Április 25-én Dobó Péter és Pikó Rezeda megtartották a képződő mentorok számára a pót 
képzés alkalmat, illetve aznap tartottak egy ülést az Orientation Week kapcsán, ami a 
Kazinczy utcai épület aulájában lesz megtartva. Május 7-én a mentorok szerveznek egy 
tetőkerti filmnézést, amihez megszerkesztette a plakátot, a választásról pedig folyamatosan 
posztolnak. Kikéri a többiek véleményét azzal kapcsolatban, hogy milyen szervezeteket lenne 
érdemes meghívni az Orientation Week-re. Lillik Dóra javasolja az ELTE diákszervezetét, a 
kari könyvtárt, Budapesti Egyetemi Atlétikai Clubot és a Perspektívát. Könczöl Luca azt 
kérdezi, hogy lesz-e esti program. Csordás Dorottya azt válaszolja, hogy igen, de szükségük 
lenne még plusz emberre majd a megvalósításhoz. Lillik Dóra elmondja, hogy örül annak, 
hogy jól sikerült a Cultural Connection Day, és megkéri Csordás Dorottyát arra, hogy pár 
mondatban meséljen a rendezvényről. Csordás Dorottya megosztja, hogy a #mediagroup-nak 
köszönetet küld az EHKB, illetve az esemény szervezői is. A tavalyi évhez képest nagy 
előrelépés volt az idei év, végig voltak standok, kitelepültek nagykövetségek, volt 
divatbemutató, illetve a pecsételgetős rendszer nagy sikernek örvendett. Úgy látja, hogy a 
résztvevők és a prezentálók is elégedettek voltak az eseménnyel. 
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Czingráber Péter elmondja, hogy április 10-én sikeresen lezajlott a Verses Est, április 

11-én megbeszélést tartott a Főszerkesztőhelyettessel, emellett a beérkező írásokat javította. 
Andrónyi Réka megosztja, hogy a megvan a Gólyahét és Gólyabál időpontja, valamint 

május 7-én kerül sor a kollégiumi napokra. 
Lillik Dóra beszámol arról, hogy április 23-án részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen, 

ahol a HÖOK Hallgatói Fórumáról volt szó, április 27-én részt vett egy Gólyatábor és 
Gólyahét főszervezői megbeszélésen, és a Gólyatábor tematikája hamarabb meg lesz 
szavazva, mert a közbeszerzés időpontját nem lehet későbbre tolni. A mai nap részt vett egy 
Vezetői Értekezleten, tegnap részt vett az EHÖK érzékenyítő képzésén, emellett a választással 
és a tájékoztató anyagok összeállításával foglalatoskodott. 
 

2. Küldöttgyűlés időpontja 

Lillik Dóra elmondja, hogy Gál Enikővel azt beszélték hogy valószínűleg  május 13-án 
ér véget az Elnökválasztás, és ezt követően bármikor meg lehetne tartani az Alakuló 
Küldöttgyűlést. Érdemes lenne június elején megtartani, hogy az új csapatnak ne kelljen 
foglalkoznia a májusi ülésekkel. 

Az Elnökség az időpontot megvitatja, ami alapján a Küldöttgyűlés június 3-án vagy 
június 5-én lesz. 

Lillik Dóra javasolja, hogy a május 13-ai Elnökségi ülésen át lehetne beszélni a 
Bizottságok utódlását, hogy a Küldöttgyűlésen a delegálások is meglegyenek. 
 
 
3. Egyebek 

Lillik Dóra megosztja, hogy évente szokott lenni szavazás a kari tudományos 
kitüntetésekről, és a Hallgatói Önkormányzat is fel tud terjeszteni oktatót, közalkalmazottat, 
illetve hallgatót is, ha kutatóműhelyben kiemelkedően teljesít, és ehhez egy nyomtatványt kell 
kitölteni május 16-áig. Kérdés esetén bátran keressék őt, illetve nyugodtan osszák meg, ha 
lenne esetleg ehhez ötletük. 

Lillik Dóra elmondja, hogy megkereste őt az Egészségfejlesztési és Sporttudományi 
Intézet vezetője, mivel szeretnének egy sportszervezés szakos hallgatót, aki véleményezné a 
mintatanterv módosítását. 

Nagy Anna megosztja, hogy szerinte jó lenne ha lenne egy anonim visszajelző felülete 
az Animátori Körnek. Tóth Huba Benedek elmondja, hogy ha van bármi probléma, akkor 
nyugodtan jelezzék vissza neki, de ő is jó ötletnek tartja az anonim visszajelzést. 

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy az Animátori Fórumra az Avatást követő héten 
fog várhatóan sor kerülni. 
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Könczöl Luca felhívja a jelenlévők figyelmét arra, hogy az év vége közeledtével is 

tartsák a fogadóórákat, mert a képviseleti szempontból fontos, hogy ilyenkor az irodában 
tartózkodjanak. 

Szigeti Dominika arra kéri a jelenlévőket, hogy figyeljenek oda az iroda állapotára. 
Könczöl Luca megosztja, hogy az átadás-átvételi dokumentumokat frissíteni kellene. 
 

 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:48 perc kor lezárja. 
 
 
 
Budapest, 2025. április 29.  
 
 
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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